
 
КИЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА VІII СКЛИКАННЯ 

постійна комісія з питань екології, природокористування, мисливства, 

водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та інших 

надзвичайних ситуацій 

 
                                                                                              01196, м. Київ – 196, пл. Лесі Українки, 1     

 

                 

ПРОТОКОЛ № 7 

м. Київ                       

          «16» травня 2024 року 

 

Голова постійної комісії: Титикало Роман Сергійович – присутній. 

 

Члени постійної комісії: 

Колодій Олександр Миколайович – присутній (в режимі 

відеоконфереції); 

 Мепарішвілі Хвича Нодарович – присутній;  

 Горковенко Володимир Валентинович – присутній; 

 Москаленко Юліан Олександрович – присутній; 

 Карлюк Віталій Іванович – присутній. 

 

 За присутності в.о. голови Київської обласної ради Добрянського Я.В., 

заступника голови Київської обласної ради Семенової Т.М. 

 

 Присутні: 

 

 Депутати Київської обласної ради VIII скликання: Геращенко В.О., 

Буковський Р.В. 

 Морозов Володимир Леонідович – Т.в.о. директора Департаменту екології 

та природних ресурсів Київської обласної державної адміністрації; 

 Романік Роман Миколайович – завідувач сектору природно-заповідної 

справи управління оцінки впливу на довкілля та природно-заповідної справи 

департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної державної 

адміністрації; 

Тютюнник С.В. – т.в.о. департаменту цивільного захисту, оборони та 

взаємодії з правоохоронними органами Київської обласної державної 

адміністрації. 

Порядок денний: 

 
  1. Про розгляд проєкту рішення Київської обласної ради «Про внесення 
змін до Обласної комплексної програми забезпечення безпеки населення і 
територій Київської області від надзвичайних ситуацій на 2024-2027 роки». 

             Доповідач: Голова постійної комісії Титикало Р.С., 

      директор профільного департаменту КОДА. 

 



 2. Про розгляд рішення Київської обласної ради «Про оголошення 
нововиявлених та скасування існуючих територій та об’єктів природно-
заповідного фонду місцевого значення на території Київської області» 
(скасування статусу ботанічного заказника «Городещино; ботанічних пам’яток 
«Дуби», «Дубові насадження», «Соснові насадження», «Сосново – дубові 
насадження», «Чапля»; створення заповідних урочищ «Вовче багно», 
«Межиострів», «Сонне узлісся»; ботанічної пам’ятки «Грабова балка»). 
      Доповідач: Голова постійної комісії Титикало Р.С.,  

                директор департаменту екології та природних  

                ресурсів КОДА. 

 3. Про розгляд питання щодо звернень територіальних громад стосовно 
закупівлі та розподілу контейнерів та сміттєвозів для здійснення якісного 
санітарного очищення населених пунктів Київщини. 
      Доповідач: Голова постійної комісії Титикало Р.С.,  

                директор департаменту екології та природних  

                ресурсів КОДА. 

 4. Про розгляд рекомендацій Комітету Верховної Ради України з питань 
екологічної політики та природокористування за результатами виїзного 
засідання 15.03.2024 року до міста Харькова на тему: «Ознайомлення з системою 
управляння твердими побутовими відходами, досвід міста Харків», схвалені на 
засідання Комітету 05.04.2024 року. 
     Доповідач: Голова постійної комісії Титикало Р.С 

 Голова постійної комісії запропонував доповнити порядок денний 
наступними питаннями: 
  
 Голосували: „За” –  6 , “Проти” – 0, “Утрималися”– 0. 
  За результатами голосування: порядок денний підтримано. 
 
 1. Слухали: Про розгляд проєкту рішення Київської обласної ради «Про 
внесення змін до Обласної комплексної програми забезпечення безпеки 
населення і території Київської області від надзвичайних ситуацій на 2024-2027 
роки» (лист КОДА від 02.05.2024 №124/05/2024, вх. КОР від 02.05.2024 №06.03-
12/2143-01-01). 
 Голова постійної комісії запитав у присутніх щодо наявності питань до 
представника департаменту. Присутні депутати запропонували директорові 
профільного департаменту озвучити зміни до Програми. 
 Т.в.о. директора департаменту цивільного захисту, оборони та взаємодії з 
правоохоронними органами Київської обласної державної адміністрації 
Тютюнник С.В. інформував присутніх про те, що проєктом змін до Програми 
пропонується у 2024 році на 21 447,0169 тис. грн. збільшити фінансування 
заходів Програми, за рахунок коштів обласного бюджету. З них - збільшено 
обсяг фінансування у 2024 році на суму 20 000,00 тис. грн для відновлення 
критичної інфраструктури, електричного обладнання ДТЄК по заходу 
«Створення матеріального резерву для запобігання, ліквідації надзвичайних 
ситуацій техногенного і природного характеру та їх наслідків» (з 100 000,00 тис. 
грн до 120 000,00 тис. гривень). Також, доповнено Програму новим заходом 
«Погашення кредиторської заборгованості станом на 01.01.2024 за Капітальний 
ремонт найпростішого укриття ОЗО «Бишівський академічний ліцей» за 
адресою: Київська область, Фастівський район, село Бишів, вулиця Захисників 
України, 6» з визначеним обсягом фінансування у 2024 році 1 447,0169 тис. грн, 



за рахунок коштів обласного бюджету. 
  Горковенко В.В. зауважив, що ми фінансуємо ДТЕК, компанію, яка є 
приватною, яка є монополістом на ринку енергопостачання та ставить до людей 
надвимоги, немає ніяких преференцій для споживачів у воєнний час.  
 Карлюк В.І. акцентував увагу на тому, що від ДТЄК складно отримати 
технічні умови, погодження, проєкти, тощо. Компанія не йде на діалог з 
населенням. 
 Титикало Р.С., зауважив, що це критична інфраструктура, ситуація не 
поліпшується тільки погіршується. Ми закладаємо гроші на матеріальний резерв 
для належного реагування у разі критичної ситуацій. Питання має вирішуватися 
на державному рівні. 
       Голова комісії запропонував відповідно до висновків і рекомендацій 
звернутися до департаменту цивільного захисту, оборони та взаємодії з 
правоохоронними органами КОДА та Київської обласної державної 
адміністрації з проханням інформувати комісію про те, на яких умовах 
передається майно (обладнання) компанії ДТЕК, чи ставляться до ДТЄК 
додаткові вимоги з огляду на передачу майна (профінансованого за кошти 
обласного бюджету). Чи працює програма лояльності до споживачів компанії 
ДТЕК в умовах військового стану. 
 

 Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 

 1. Підтримати проєкт рішення Київської обласної ради «Про внесення змін 

до Обласної комплексної програми забезпечення безпеки населення і території 

Київської області від надзвичайних ситуацій на 2024-2027 роки», поданий КОДА 

від 02.05.2024 №124/05/2024, вх. КОР від 02.05.2024 №06.03-12/2143-01-01). 

 

2. Рекомендувати Київській обласній раді розглянути та підтримати на 

пленарному засіданні сесії київської обласної ради проєкт рішення Київської 

обласної ради «Про внесення змін до Обласної комплексної програми 

забезпечення безпеки населення і території Київської області від надзвичайних 

ситуацій на 2024-2027 роки». 

 

3. Постійній комісії звернутися до департаменту цивільного захисту, 

оборони та взаємодії з правоохоронними органами КОДА та Київської обласної 

державної адміністрації з проханням інформувати комісію про те, на яких умовах 

передається майно (обладнання) компанії ДТЕК, чи ставляться до ДТЄК 

додаткові вимоги з огляду на передачу майна (профінансованого за кошти 

обласного бюджету). Чи працює програма лояльності до споживачів компанії 

ДТЕК в умовах військового стану. 

 

  Голосували: „За” – 6, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 
 За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 
 2. Слухали: Про розгляд рішення Київської обласної ради «Про оголошення 
нововиявлених та скасування існуючих територій та об’єктів природно-
заповідного фонду місцевого значення на території Київської області» 
(скасування статусу ботанічного заказника «Городещино; ботанічних пам’яток 



«Дуби», «Дубові насадження», «Соснові насадження», «Сосново – дубові 
насадження», «Чапля»; створення заповідних урочищ «Вовче багно», 
«Межиострів», «Сонне узлісся»; ботанічної пам’ятки «Грабова балка»). 
 Голова комісії нагадав присутнім, що на минулому засіданні ми перенесли 
це питання для додаткового опрацювання, а саме: здійснення виїзду на місце, 
проведення фотофіксації повалених дерев, з’ясування наявності або/чи 
відсутності об’єктів до заповідання. 
 Голова постійної комісії повідомив про присутність депутатів від фракції 
«Слуга народу», які на фракції обговорювали питання порядку денного чергової 
сесії Київської обласної ради. За результатами розгляду було порушено питання 
стосовно повноти пакетів документів щодо створення об’єктів природно – 
заповідного фонду Київщини.  
 Титикало Р.С. інформував присутніх про те, що на державному рівні 
прийнято рішення, що Україна рухається у напрямку Євросоюзу. Згідно 
затверджених для України вимог площа об’єктів природно – заповідного фонду 
Київщини повинна складати 15%. На даний час площа об’єктів природно – 
заповідного фонду складає лише 10%, тому постійною комісією постійно 
проводиться робота у напрямку збільшення площ територій з цінними 
екологічними об’єктами, територіями, ландшафтами, за для збереження 
навколишнього природного середовища. 
 На засіданні комісії присутні - В.О. Геращенко та Р. В. Буковський. 
 Виступив Геращенко В.О, інформував присутніх про те, що станом на вчора 
не було повного пакету документів по даному питанню, крім того, є питання ще 
по іншим проєктам рішень, які пропонується для розгляду на сесії, та які 
стосуються оголошення природно – заповідного фонду, скасування статусу, 
відсутність погоджень з місцевими органами самоврядування, тошо. 
 Титикало Р. інформував всіх присутніх про те, що саме до цього пакету 
документів, який зараз розглядається, не було жодних зауважень. Були 
зауваження до інших пакетів природозаповідного фонду, які будуть повторно 
розглянуті та обговорені в «Різному», це - «Півники», «Плаунець», «Ясеневий 
гай». 
 Титикало Р.С. інформував про те, що територію Тетерівського лісгоспу було 
додатково обстежено та з’ясовано, що раніше підтримані до заповідання об’єкти 
вже відсутні. Об’єкти для заповідання - дуби повалені та втратили свою цінність. 
Лісники не можуть зрізати сухі та старі дуби на території ПЗФ, місцеві мешканці 
скаржаться на загрозу руйнувань їхніх будинків та присадібних ділянок, 
внаслідок падінь засохлих дубів. На місцевості було проведено огляд з 
фотофіксацію. Фото направлені в групу комісії для ознайомлення членам 
постійної комісії.  
 Голова постійної комісії інформував, що особисто спілкувався з Киреєвою 
В.С. - заступницею міністра Міндовкілля, депутаткою Київської обласної ради 
VIII скликання, обраною від політичної партії «Слуга народу», всі питання були 
обговорені та врегульовані.  
  Представник профільного департаменту екології та природних ресурсів 
КОДА, начальник юридичного управління – заступник керуючого справами 
виконавчого апарату Київської обласної ради підтвердили те, що 
запропонований пунктом 4 питання даного порядку денного постійної комісії 
питання містить повний пакет документів з відповідними погодженнями, згідно 
чинного законодавства України. 
 На підставі проведених досліджень, у зв’язку з втратою природоохоронної 



цінності Київським еколого культурним центром запропоновано скасувати 
статуси існуючих: ботанічної пам’ятки природи місцевого значення «Дуби»; 
ботанічної пам’ятки природи місцевого значення «Сосново-дубові насадження»; 
ботанічної пам’ятки природи місцевого значення «Дубові насадження»; 
ботанічної пам’ятки природи місцевого значення «Соснові насадження» (площа 
0,5 га); ботанічної пам’ятки природи місцевого значення «Соснові насадження» 
(площа 5,5 га); ботанічної пам’ятки природи місцевого значення «Сосново-
дубові насадження» (площа 1 га); ботанічного заказника місцевого значення 
«Городещино»; орнітологічного заказника місцевого значення «Чапля». 
Натомість оголосити територіями та об’єктами природно-заповідного фонду: 
заповідне урочище «Вовче багно» площею 0,5 га, у кварталі 47 виділ 29 
Поташнянського лісництва філії «Тетерівське лісове господарство» ДП «Ліси 
України»; заповідне урочище «Межиострів», площею 0,4 га, у кварталі 87 виділі 
28 Поташнянського лісництва філії «Тетерівське лісове господарство» ДП «Ліси 
України»; ботанічну пам’ятку природи місцевого значення «Грабова балка», 
площею 26 га, у кварталі 6 (входять всі виділи) Поташнянського лісництва філії 
«Тетерівське лісове господарство» ДП «Ліси України»; заповідне урочище 
«Сонне узлісся», площею 0,6 га, у кварталі 65 виділ 7 Тетерівського лісництва 
філії «Тетерівське лісове господарство» ДП «Ліси України».  
  
 Після заслуховування інформації голови постійної комісії та 
обговорення всіма присутніми депутатами питання, постійна комісія 
вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 
 
 1. Підтримати проєкт рішення Київської обласної ради «Про оголошення 
нововиявлених та скасування існуючих територій та об’єктів природно-
заповідного фонду місцевого значення на території Київської області», 
відповідно до подання Київської обласної державної (військової) адміністрації 
від 30.04.2024 № 4013/11/28.05.3/2024 (вх. КОР № 06.03-12/2113-01-01 від 
30.04.2024).  
 
 2. Рекомендувати включити проєкт рішення Київської обласної ради «Про 
оголошення нововиявлених та скасування існуючих територій та об’єктів 
природно-заповідного фонду місцевого значення на території Київської області» 
в проєкт порядку денного сесії Київської обласної ради. 
 
 3. Рекомендувати розглянути та підтримати на сесії Київської обласної ради 
проєкт рішення Київської обласної ради «Про оголошення нововиявлених та 
скасування існуючих територій та об’єктів природно-заповідного фонду 
місцевого значення на території Київської області». 
 
  Голосували: „За” – 5 , “Проти” – 0, “Утрималися”– 1. 
  За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 
 3. Слухали: Про розгляд питання щодо звернень територіальних громад 
стосовно закупівлі та розподілу контейнерів та сміттєвозів для здійснення 
якісного санітарного очищення населених пунктів Київщини. 
 Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що дане питання 
вже розглядалося на засіданні постійної комісії, за результатами розгляду були 
прийняті висновки і рекомендації, які направлено до профільного департаменту 



Київської обласної державної адміністрації для вивчення потреб громад, 
кількості та якісних показників контейнерів, що необхідно закупити, з метою 
подальшого оголошення відповідних процедур. 

Після опрацювання потреб, які були направлені громадами Київщини, 

постійна комісія Київської обласної ради з питань екології, 

природокористування, водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та 

інших надзвичайних ситуацій рекомендує наступний перелік громад, які 

потребують першочергового придбання контейнерів для роздільного збору 

побутових відходів, а саме: Згурівська, Бородянська, Баришівська, Таращанська, 

Пірнівська, Ставищенська територіальні громади Київської області. 
 Горковенко В. підняв питання, про те що здійснюється закупівля 
контейнерів для роздільного сміття, але яким чином, куди громади будуть його 
збирати, вивозити , саме, як роздільне сміття. 
 Титикало Р. запропонував доповнити висновки і рекомендації постійної 
комісії та звернутися до департаменту екології та природних ресурсів Київської 
обласної державної адміністрації з проханням інформувати постійну комісію по 
кожній громаді, яким закуповуються контейнера, яким чином буде 
здійснюватися зберігання, перевезення та утилізація відходів (з урахуванням - 
роздільності збору відходів по категоріях). 
 
 Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 
вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 

1. Після опрацювання потреб, які були направлені громадами Київщини, 

постійна комісія Київської обласної ради з питань екології, 

природокористування, водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та 

інших надзвичайних ситуацій рекомендує наступний перелік громад, які 

потребують першочергового придбання контейнерів для роздільного збору 

побутових відходів, а саме: Згурівська, Бородянська, Баришівська, 

Таращанська, Пірнівська, Ставищенська територіальні громади Київської 

області. 

 

2. Постійній комісії направити дані висновки і рекомендації до профільного 

департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної державної 

адміністрації для вжиття невідкладних заходів щодо підготовки і проведення 

процедур державних закупівель контейнерів для територіальних громад, 

визначених постійною комісією, з метою здійснення ними якісного санітарного 

очищення населених пунктів  Київщини. 

 
 3. Постійній комісії звернутися до департаменту екології та природних 
ресурсів Київської обласної державної адміністрації з проханням інформувати 
постійну комісію по кожній громаді, яким закуповуються контейнера, яким 
чином буде здійснюватися зберігання, перевезення та утилізація відходів (з 
урахуванням - роздільності збору відходів по категоріях). 
 

  Голосували: „За” – 6, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

      За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 

 4. Слухали: Про розгляд рекомендацій Комітету Верховної Ради України з 



питань екологічної політики та природокористування за результатами виїзного 
засідання 15.03.2024 року до міста Харькова на тему: «Ознайомлення з системою 
управляння твердими побутовими відходами, досвід міста Харків», схвалені на 
засідання Комітету 05.04.2024 року. 
 Головою постійної комісії було проінформовано присутніх, про те, що 
Комітетом Верховної Ради України з питань екологічної політики та 
природокористування було надіслано депутатам Київської обласної ради 
результати виїзної наради до міста Харькова на тему: «Ознайомлення з 
системою управляння твердими побутовими відходами, досвід міста Харків», 
схвалені на засідання Комітету 05.04.2024 року для врахування в роботі. Всі 
матеріали були розіслані для ознайомлення депутатам, тому, прошу перейти до 
голосування за висновки і рекомендації постійної комісії 
 
  Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 
вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 
 Рекомендації Комітету Верховної Ради України з питань екологічної 
політики та природокористування за результатами виїзного засідання 15.03.2024 
року до міста Харькова на тему: «Ознайомлення з системою управління 
твердими побутовими відходами, досвід міста Харків», схвалені на засідання 
Комітету 05.04.2024 року, взяти до відома. 

 

 Голосували: „За” – 6, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

       За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 

Різне.  
 

5. Слухали: Про розгляд проєкту рішення Київської обласної ради «Про 

підтримку звернення депутатів Київської обласної ради VIII скликання до 

Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, Міністерства захисту 

довкілля та природних ресурсів України, Державного агентства лісових ресурсів 

України, ДП «Ліси України» щодо збереження лісів та біорізноманіття», за 

поданням депутата Київської обласної ради VIII скликання Титикала Р.С. від 

15.05.2024 № 08-04/Т-920. 

Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що на минулому 

засіданні постійної комісії було розглянуто звернення Житомирської обласної 

ради з приводу проблематики, пов’язаної з лісовими ресурсами. Також, голова 

постійної комісії інформував, що ним було підготовлене та подано до Київської 

обласної ради проєкт рішення, але до нього виникли питання. Голова постійної 

комісії запропонував направити проєкт рішення Київської обласної ради «Про 

підтримку звернення депутатів Київської обласної ради VIII скликання до 

Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, Міністерства захисту 

довкілля та природних ресурсів України, Державного агентства лісових ресурсів 

України, ДП «Ліси України» щодо збереження лісів та біорізноманіття» (за 

поданням депутата Київської обласної ради VIII скликання Титикала Р.С. від 

15.05.2024 №08-04/Т-920) депутатському корпусу Київської обласної ради VIII 

скликання для ознайомлення та надання пропозицій. 

 

 Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 



вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

1. Підтримати проєкт рішення Київської обласної ради «Про підтримку 

звернення депутатів Київської обласної ради VIII скликання до Верховної Ради 

України, Кабінету Міністрів України, Міністерства захисту довкілля та 

природних ресурсів України, Державного агентства лісових ресурсів України, 

ДП «Ліси України» щодо збереження лісів та біорізноманіття». 

 

2. Рекомендувати направити проєкт рішення Київської обласної ради «Про 

підтримку звернення депутатів Київської обласної ради VIII скликання до 

Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, Міністерства захисту 

довкілля та природних ресурсів України, Державного агентства лісових ресурсів 

України, ДП «Ліси України» щодо збереження лісів та біорізноманіття» (за 

поданням депутата Київської обласної ради VIII скликання Титикала Р.С. від 

15.05.2024 № 08-04/Т-920) депутатському корпусу Київської обласної ради VIII 

скликання для ознайомлення та надання пропозицій до запропонованого проєкту 

рішення. 

 

      Голосували: „За” – 6, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

      За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

6. Слухали: Про розгляд питань стосовно погоджень та повноти пакетності 

проєктів рішень ПЗФ. 

 Голова постійної комісії інформував присутніх про те, що до проєкту 

рішення Київської обласної ради «Про оголошення ботанічної пам’ятки природи 

місцевого значення «Плаунець» на території Київської області»; до проєкту 

рішення Київської обласної ради «Про оголошення ландшафтного заказника  

місцевого значення «Півники» на території Київської області»; до проєкту 

рішення Київської обласної ради «Про оголошення ботанічної пам’ятки природи 

місцевого значення «Ясеневий гай» на території Київської області» були 

питання, які теж врегульовані. Голова постійної комісії поясним коротко по суті 

всіх спірних питань, які виникли до сесійних щодо погодження об’єктів 

природно – заповідного фонду. Питання полягало у тому, що згідно юридичного 

висновку до одного з пакетів документів, а саме об’єкту ПЗФ «Плаунеця» 

необхідність отримання погодження сільської ради. До даного пакету 

документів погодження було отримано та долучено до пакету документів. 

 Також, згідно перехідних положень закону України «Про обєкти природно – 

заповідного фонду» поза межами населених пунктів не потрібно отримувати 

погодження, тобто ПЗФ «Півники» та «Ясеневий гай» мають повні пакети 

документів. Землі відносяться до земель запасу комунальної власності. На 

майбутнє, з держгеокадастром було з’ясовано питання відповідних погоджень 

для того щоб не виникало непорозумінь. 

 Питання, також, виникли по факту можливої накладки, але теж опрацьовані. 

Накладки стосуються лісників, оскільки, їх території, де вже існували заказники, 

понарізали громадянам.   

 Питання щодо уточнення площ земельних ділянок було відпрацьоване 

Департаментом екології в процесі виконання своїх обов’язків, було проведено 



інвентаризацію земель. У вже прийнятому рішенні було вказано орієнтовну 

площу, після фактичних переобмірів, організацією, яка має ліцензію, було 

уточено площу да 8, 54 га по об’єкту ПЗФ. 

 Голова постійної комісії інформував присутніх, що за годину до комісії було 

проведено робочу зустріч, на якій з’ясовані всі питання. 

 Пропозиція озвучена головою постійної комісії взяти інформацію щодо 

повноти пакетів документів та наявності всіх необхідним погоджень взяти до 

відома. 

 

 Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 

  Заслухану інформацію щодо повноти пакетів документів та наявності всіх 

необхідним погоджень по всім запропонованим до розгляду на сесії проєктам 

рішень, що стосуються об’єктів природно – заповідного фонду Київщини взяти 

до відома та підтримати на сесії. 

 

      Голосували: „За” – 6, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

      За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 

 

 6. Слухали: Про розгляд питання стосовно виділення коштів на проведення 

корегування проєктно-кошторисної документації рекультивації полігону ТПВ в 

с. Тарасівка Фастівського району Київської області та інших заходів з 

упорядкування полігону та утримання його у належному санітарному та 

екологічному стані. 

 Голова постійної комісії надав слово для виступу депутату Київської 

обласної ради VIII скликання Роману Буковському, який порушив питання 

стосовно екологічної катастрофи у селі Тарасівка та необхідності фінансування 

проведення корегування проєктно-кошторисної документації рекультивації 

полігону ТПВ в с. Тарасівка Фастівського району Київської області та інших 

заходів з упорядкування полігону та утримання його у належному санітарному 

та екологічному стані. 

 Голова постійної комісії Роман Титикало зауважив, що питання виділення 

коштів для проведення корегування проєктно-кошторисної документації 

рекультивації полігону ТПВ в с. Тарасівка Фастівського району Київської 

області та інших заходів з упорядкування полігону та утримання його у 

належному санітарному та екологічному стані неодноразово піднімалося на 

засіданнях постійної комісії. За результатами його розгляду постійною комісією 

приймалися висновки і рекомендації, які були направлені для опрацювання до 

профільного департаменту екології та природних ресурсів Київської обласної 

державної адміністрації. Питання здійснення фінансування залежить від 

Київської обласної державної адміністрації, тому пропоную проголосувати за 

наступні висновки ірекомендації. 
  

 Після обговорення вищезазначеного питання, постійна комісія 

вирішила підтримати наступні висновки і рекомендації. 

 



 1. Постійній комісії Київської обласної ради з питань екології, 

природокористування, водних ресурсів, ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС та 

інших надзвичайних ситуацій звернутися до Київської обласної державної 

(військової) адміністрації з проханням розглянути питання стосовно виділення 

коштів для фінансування проведення корегування проєктно-кошторисної 

документації рекультивації полігону ТПВ в селі Тарасівка Фастівського району 

Київської області та інших заходів з упорядкування полігону і утримання його у 

належному санітарному та екологічному стані. 

 

 2. Постійній комісії направити дані висновки і рекомендації до Київської 

обласної державної (військової) адміністрації для відповідного опрацювання у 

10 денний термін від дня їх отримання. 

 

      Голосували: „За” – 6, “Проти” –0, “Утрималися”–0. 

      За результатами голосування: висновки і рекомендації підтримано. 
 

 

Голова постійної комісії                                                         Роман ТИТИКАЛО 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                             Хвича МЕПАРІШВІЛІ 
 

 

 


